
 

 

 

INSTALLATION INSTRUCTIONS 

 

• Determine your desired wire spacing and prepare to layout a drilling pattern.  Drill pilot holes using a 3/16" 

drill bit on your layout marks. 

• Screw the flanged eye lag in the holes using a 5/8 socket. 

• Unscrew the cone from the swageless terminal body that is being used. Attach one end of the wire to the 

swageless fitting, illustrated below. 

• Tighten cone to fitting. Tighten lock nut down to cone.  

• Run wire through all pre-drilled post in the section being installed. 

• Measure and cut wire to the determined length. Always have your wire pulled through the post before attaching 

to the fixed end. Once attached to the fixed end, you can pull the wire to the tensioning body, determining what 

length to cut. Using a marker, make your mark on the cable and cut to desired length.  Remember to have the 

tensioner opened all the way maximizing the amount of take up on the cable. 

• Twist the turnbuckle until the wire is at the required tensioned, making sure not to twist the wire itself. Tighten 

the lock nuts on both sides of the turnbuckle so it does not loosen over time. 
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INSTRUCTIONS D'INSTALLATION 

 

• Déterminez l'espacement des câbles souhaité et préparez-vous à la mise en page d'un schéma de forage. 

Percez les trous pilotes à l'aide d'un foret de 3/16 "sur vos marques de mise en page. 

 

• Vissez le défauts des yeux de la bride dans les trous en utilisant une prise 5/8”. 

 

• Dévissez le cône du corps de la borne sans essorage qui est utilisé. Fixez une extrémité du fil à l'ajustement 

rapide, illustré ci-dessous. 

 

• Serrer le cône au raccord. Serrer l'écrou de blocage vers le cône. 

 

• Tirez le fil sur tous les poteaux pré-percés dans la section en cours d'installation. 

 

• Mesurez et coupez le fil à la longueur déterminée. Toujours avoir votre fil tiré à travers le poste avant de fixer 

à l'extrémité fixe. Une fois attaché à l'extrémité fixe, vous pouvez tirer le fil sur le corps tendeur, en déterminant 

la longueur à couper. À l'aide d'un marqueur, faites votre marque sur le câble et coupez la longueur souhaitée. 

N'oubliez pas d'avoir ouvert le tendeur tout en maximisant la quantité de prise sur le câble. 

 

• Tournez le tendeur jusqu'à ce que le fil soit à la tension requise, en vous assurant de ne pas tordre le fil 

lui-même. Serrez les écrous de blocage des deux côtés du tendeur afin de ne pas desserrer avec le temps. 
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